
ПРОТОКОЛ №4 
^ 16 04.2018 г. от 18,00 ч. в детската градина се проведе извънредно заседание на 

обществения съвет към ДГ №15 „Слънце". 

Присъстваха 6 души - 4-ма редовни членове на Обществения съвет, Анна Йорданова -
директор на ДГ №15 и Кера Лукова - протоколист, ст. учител в ДГ №15. 

Дневен ред: 
1. Представяне на финансов отчет на делегирания бюджет на ДГ №15 "Слънце" за 
изтеклото първо тримесечие на 2019 г. - м. януари - март. 
2. Разни. 

Разисквания: 

По първа точка от дневния ред - г-жа Йорданова представи пред ОС отчет на 
делегирания бюджет на ДГ №15 "Слънце" за първото тримесечие на 2019 г.- м.януари -
м. март. 
Членовете на Обществения съвет одобриха и приеха отчета. Бе обявена процедура за 
гласуване. 
Гласували - „за"- 4, „въздържал се" - няма,"против" - няма. 

По втора точка от дневния ред: 

Госпожа Йорданова разясни, че предстои да се пусне в експлоатация кухненския блок в 
детската градина. 
Господин Калпаков попита: ще може ли да се справи детската градина финансово. 
Директорът на ДГ обясни, че средствата са предвидени в бюджета - местна дейност и 
се надява, че община Хасково ще превежда своевременно сумата. До момента няма 
проблеми с финансирането на дейността на детското заведение от страна на общината. 

След изчерпване на дневния ред заседанието на Обществения съвет бе закрито. 

РЕШЕНИЕ: 
1. Одобри представения финансов отчет на делегирания бюджет на ДГ№15 "Слънце" за 
първото тримесечие на 2018 г. - м. януари - м.март. 
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Председател на Обществен съвет 

Кера Лукова 
протоколист 
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